
Norsk Retrieverklubbs 

Generalforsamling                                      

Søndag 25. mai 2014 kl. 10.30 på 

Rica Hotell, Gardermoen 
 

Referat 

1) Åpning 

Leder ønsket velkommen til årets GF. 

2)  

a) Valg: 

Dirigent - Jan Eyolf Brustad 

Referenter –Eirin Stenbro, Anne Mette Sletthaug 

Underskrivere protokoll – Signe Pedersen, Geir Kojedal 

Tellekorps – Anne Hoverind, Nina Sandberg, Steinar Sværen 

- Innkallingen til Generalforsamlingen ble enstemmig godkjent. 

b) Fastsettelse av avdelingenes stemmetall og personlig frammøtte. 

40 tilstede med 2900 stemmer totalt.  

Totalt antall stemmer: 2 900   

Sum 5 256 53     31       9         40        2 891   

Avdeling

Ant. 

H.medl.

Ant. 

Repr.

Ant. Repr. 

møtt

Ant. Medl. 

Møtt

Totalt ant. 

Tilstede

Stemmer til 

fordeling på 

Repr.

Ant. 

stemmer pr. 

Repr.

Ant. stemmer 

REST til 

fordeling

Ant. 

stemmer 

tot. repr.

Agder 228 3 3 1 4 227 75 2 227

Bergen og omegn 493 5 0 1 1 492 0 0 0

Fosen 26 1 0 0 0 26 0 0 0

Gjøvik/Lillehammer 142 2 2 2 4 140 70 0 140

Kongsvinger og omegn 94 1 1 2 3 92 92 0 92

Midt-Hedmark 176 2 2 0 2 176 88 0 176

Nord-Trøndelag 131 2 1 0 1 131 100 0 100

Oslo og omegn 1 103 12 11 1 12 1102 100 0 1100

Ringerike og omegn 132 2 1 1 2 131 100 0 100

Rogaland 341 4 1 0 1 341 100 0 100

Sogn og Fjordane 74 1 0 0 0 74 0 0 0

Sunnmøre 160 2 0 0 0 160 0 0 0

Telemark 123 2 1 0 1 123 100 0 100

Tromsø og omegn 157 2 0 0 0 157 0 0 0

Trondheim og omegn 294 3 2 1 3 293 100 0 200

Vadsø og omegn 56 1 1 0 1 56 56 0 56

Vest-Finnmark 38 1 0 0 0 38 0 0 0

Vestfold 233 3 2 0 2 233 100 0 200

Østfold 386 4 3 0 3 386 100 0 300

Uten avd.medlemskap 869    0 0 0 0 0 0



3) Årsberetning for 2013 

Styrets årsberetning 

Leder kom med kommentarer til årsberetningen underveis.  

Rettelser: 

Setning i referatet fra styret 1. avsnitt skal strykes: 

Derfor ønsker styret å øke antallet styremøter med personlig fremmøte til 5 pr. år. 

Under representasjon i andre organer: 

Apellutvalget: I tillegg til Stein Feragen skal Nina Egeberg inn som varemedlem  

Disipliærkomiteen: Ikke Nina Egeberg 

Det kom spørsmål om rekrutteringsarbeidet fra avd. Oslo.  

Svar: Dette kommer vi tilbake til under budsjett. 

Det ønskes mindre bruk av forkortelser i Årsberetningene. 

Utstillingskomiteens Årsberetning: 

Bjarne Sørensen dømte i tillegg golden retriever på spesialutstillingen. 

Forslag til vedtak: Årsberetningen for 2013 godkjennes med de korreksjoner som kom fram i møtet. 

- Godkjent enstemmig. 

4) Revidert regnskap 2013 

Kasserer kommenterte ulike poster underveis. 

Stipend 

Avd. Oslo. Er stipend godt nok kunngjort? 

Svar: Styret mener det er godt kunngjort på kontaktmøtene mellom styret, komiteer/råd og 

avdelingene. 

Avd. Telemark: Kan det lages en veiledning på nett som forklarer hva støtten er tiltenkt og hvordan 

man søker? 

Avd. Midt_Hedmark. Søkes det gjennom avdelingen?  

Svar: Både privatpersoner og avdelinger kan søke. 

Avd. Oslo: Vi ønsker kriterier for søknad.  

Svar: Viktig med rutiner og prosedyrer, de kommer iløpet av året. Styret ønsker innspill. 

Flaggfabrikken:  

Avd. Oslo: Det ønskes anbudsrunde for innkjøp /avtale om innkjøp av rosetter. Dette er en stor post. 

Svar: Styret ser allerede på saken. 

Aksjepost:  

Aksjene har økt tilfredsstillende i verdi og skal snart innfris. 

Forslag til vedtak:  

Regnskapet for 2013 som viser et årsresultat på kr -76 198 godkjennes. Egenkapitalen minker med kr 

76 198. Styret gis ansvarsfrihet. 

- Godkjent enstemmig. 



5) Korrigert budsjett 2014 

Kasserer presenterte korrigert budsjett.  

Momskompensasjonen er korrigert slik det gjøres hvert år.  

Inntekter: 

Avd.Oslo: Går sponsoravtale fra år til år eller er de flerårige? 

Svar: Avtalene har ett års varighet. Vi har tidligere hatt avtale med eksternt firma for å skaffe 

sponsoravtaler. Dette må vi se på framover. 

Kostnader: 

Avd. Oslo: Rekruttering, hvordan skal det verves? 

Svar: NKK legger nå til rette for rekruttering via den nye medlemsadministrasjonen. Vi kan da 

differensiere kontigentbeløp og åpne for rekrutteringskampanjer mot oppdrettere og andre. 

Det jobbes også med en ungdomskomite. 

Avd. Oslo: Websidene, det kan være vanskelig å finne fram til aktiviteter og møter, bedre struktur 

kan gi flere medlemmer. Avdelinger bør vise tydeligere den aktiviteten de har. 

Svar: Det er viktig å ta vare på deltagere fra valpekurs og fokusere mer på uoffisielle arrangementer 

for å øke medlemsmassen. 

Avd. Oslo: Vi ønsker at styret bruker innspill fra kontaktmøtet. 

 

Forslag til vedtak: 

 Korrigert budsjett for 2014 som viser et resultat på 3 869,- vedtas. 

- Godkjent enstemmig. 

6) Kontingent for 2015 

Forslag til vedtak: 

Norsk Retrieverklubbs kontingent for 2015 forblir uendret. 

- Godkjent enstemmig. 

7) Budsjett 2015 

Budsjett ble framlagt av kasserer. 

Avd. Rogaland: Det kommer påbud om at hjemmesider skal tilpasses synshemmede. Dette kan gi 

store ekstrautgifter. De nye reglene blir sannsynligvis gjort gjeldende fra 2017. 

Svar: Styret skal undersøke og ta hensyn til dette i neste budsjettrunde. 

Avd. Trondheim: NM i blodspor i 2015 bør gå i balanse eller i pluss. 

Forslag til vedtak:  

Budsjett for 2015 som viser et resultat på kr 9 237,- vedtas. 

- Godkjent enstemmig. 

 

 



8) Valg 

 

Det er 40 stemmeberettigede til stede. Det var i år ingen forhåndsstemmer. 

Totalt stemmetall: 40  

Resultat av valget: 

En stemmeseddel er forkastet i forhold til valg på representanter til NKKs RS. De øvrige stemmene på 

seddelen ble godkjent. 

Leder 1 år  

Dag Wennesland 38 stemmer 

Styremedlem 2 år 

Hans Ole Stenbro 33 stemmer   

Erik Bostad  33 stemmer 

Anne Mjelde Myhr 24 stemmer  

Inger Elden  21 stemmer 

Inger Elden blir varamedlem i styret. 

Valgkomité 1 år  

Berit Lund  33 stemmer 

Berit Langdahl Andresen 27 stemmer   

Bjarne Holm  32 stemmer 

Elisabeth (Stene) Løhre 20 stemmer 

Revisor , 1 år   

Håvard Heier  38 stemmer  

Vararevisor 1 år  

Miriam Jofre  37 stemmer  

Representanter til RS   

Dag Wennesland 35 stemmer 

Hans Ole Stenbro 33 stemmer 

Karin Fagerås  30 stemmer 

Morten Egeberg 26 stemmer  

Anne Lise Kaspersen 19 stemmer  

Erik Bostad  23 stemmer 

Mona Skyrudshaugen 7  stemmer  

Mona Skysrudshaugen blir vararepresentant til RS. 

Sak 9) 

Æresmedlemskap og hederstegn. 

Kandidaten startet opp Sporkomiteen i Norsk Retrieverklubb og var også i mange år vår representant 

i NKK´s spor- og ettersøkskomite. 



To ganger og totalt gjennom syv år, har kandidaten gjort et uvurderlig arbeid som kasserer i Norsk 

Retrieverklubb. Både i 1987 og 1999 kom han inn i perioder der klubben slet tungt økonomisk. 

Han foretok en systematisk gjennomgang av flere års regnskaper, periodiserte alle kostnader og satt 

opp en meget velfungerende kontoplan. Han innførte også avviksrapporter, slik at det ble mulig å ha 

full kontroll over den økonomiske situasjon til enhver tid. Hans regneark brukes fremdeles av vår 

kasserer.  

Det er ingen overdrivelse å si at vi kan takke kandidaten for at vi i dag har en solid økonomi og god 

økonomistyring. 

Forslag til vedtak: 

BJØRN FLYUM WEISÆTH, avd. Vestfold tildeles æresmedlemskap i Norsk Retrieverklubb. 

- Godkjent enstemmig 

 

Sandefjord 26.05.2014 

 

Anne Mette Sletthaug   Eirin Stenbro   Jan Eyolf Brustad 

 

 

Signe Pedersen    Geir Kojedal 

 

Styrets sammensetning etter Generalforsamlingen 12.mai 2014 ble: 

Leder:   Dag Wennesland,   gjenvalgt 

Kasserer: Karin Fagerås,   valgt i 2013 

Nestleder: Hans Ole Stenbro,  gjenvalgt 

Styremedlem: Erik Bostad   gjenvalgt 

Styremedlem: Morten Egeberg  gjenvalgt i 2013 

Styremedlem: Anne Mjelde Myhr  gjenvalgt 2013 

Styremedlem: Mona Skyrudshaugen  valgt i 2013 

Varamedlem: Inger Elden   ny 

Varamedlem: Anne Lise Kaspersen  gjenvalgt i 2013 

 

 


